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ایمن سازی خط لوله ۱۶ اینچ نفت رگ سفید ۱ در مسیر امیدیه به دیلم 
از سوی شركت نفت و گاز آغاجاری صورت گرفت:

مهنــدس محمدرضا گودرزی  گفت: خط لوله ۱۶ اینچ نفت رگ 
سفید ۱ در مسیر امیدیه به دیلم ایمن سازی شد

مدیر عملیات شــرکت بهره برداری نفت و گاز آغاجاری از ایمن 
سازی خط لوله ۱۶ اینچ نفت رگ سفید ۱ در مسیر امیدیه به دیلم 

ایمن خبر داد.
مهندس محمدرضا گودرزی در رابطه با این اصلاحیه عنوان کرد: 

با توجه به عبور خط لوله نفت ۱۶ اینچ رگ سفید یک از مجاورت 
روســتاها و جاده اصلی مواصلاتی امیدیه به دیلم و ایجاد شرایط 

نا ایمن، اصلاحیه و ایمن سازی آن در دستور کار قرار گرفت.
وی با اشــاره به اهمیت موضوع  بیان کرد: با دستور مدیر عامل 
شــرکت و هماهنگی مجموعه های مدیریت عملیات، خدمات  و 
فنــی، عملیات تخلیه خط لوله ۱۶ اینچ بوســیله توپک  و تزریق 

بیش از ۱۰۰بشکه حلال به منظور حل کردن رسوبات آسفالتی و 
رانش توسط ۱۰۵۰۰ گالن نیتروژن  آغاز گردید.

گودرزی افزود: این عملیات پس از تخلیه خط لوله توســط گروه 
تعمیرات خطوط لوله با لحاظ شرایط ایمنی و با حضور همه گروه 
های ذیریط، انجام و خــط  ۱۶ اینچ مجددا در مدار عملیات قرار 

گرفت.

شهرستان
اخبار کوتاه 

دکتر علیرضا مقدســی معاون وزیر امور اقتصاد و 
دارایــی و رئیس کل گمرک ایران و هیات همراه با 
حضــور در ذوب آهن اصفهان ضمن دیدار و گفتگو 
با مدیرعامل و دیگر مســئولین این مجتمع عظیم 
صنعتــی ، در آیین افتتاح ســاختمان جدید گمرک 

اختصاصی ذوب آهن شرکت نمود . 
گمــرک اختصاصی ذوب آهن اصفهــان ، اولین 
گمرک اختصاصی واحدهای تولیدی کشور محسوب 
می شــود که در دهه پنجاه همزمان با تاسیس این 
شرکت آغاز به کار نمود و هم اکنون عمده واردات 

و صادرات ذوب آهن از این طریق انجام می شود.
رئیس کل گمرک ایران در آیین افتتاح ســاختمان 
جدید گمرک اختصاصی ذوب آهن اصفهان گفت : 
این شــرکت ، یک مجموعه پرتلاش و پرتوان در 
صنعت کشــور محسوب می شــود که با صادرات 
چشمگیر محصولات خود نقش مهمی در ارزآوری 
ایفا کرده اســت .وی افزود : گمرک به عنوان یک 
نهاد حاکمیتی وظیفه حمایت کامل از تولید را دارد 
و باید به گونــه ای عمل کند که وقفه ای در تولید 
کشور ایجاد نشود و لذا از تمام ظرفیت های قانونی 
برای همکاری با صنایع از جمله ذوب آهن اصفهان 

استفاده می کنیم. 
دکتر مقدســی اظهار داشت : گمرک در کنار ذوب 
آهن اصفهان اســت چرا که این شرکت را پشتوانه 
ای برای صنعت کشــور می دانیم و تلاشگران آن 

نیز در واقع ایثارگرانی هســتند که در برابر تحریم 
های اقتصادی جهاد می کنند. مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان نیز ضمن تقدیر از مسئولین گمرک کشور 
که حمایت از تولید را در اولویت قرار داده اند ، گفت 
: این شرکت از ســال گذشته حرکت تازه ای را در 

بخش تامین پایدار مواد اولیه از طریق ورود به معدن 
داری و فراوری مواد اولیه آغاز کرده است . بخشی 
از تامین مــواد اولیه که از طریق واردات تامین می 
شود ، بستگی بسیاری به همکاری گمرک و مسائل 
مربوط به مبادی ورودی کشور دارد که در این زمینه 

تعاملات بسیار خوبی با گمرک برقرار شده است تا 
خدشه ای به تولیدوارد نشود.

وی با اشاره به اینکه ذوب آهن اصفهان همکاری 
خوبی با گمرک در دهه های گذشته داشته و قطعاً 
این همکاری ها توسعه می یابد، افزود : با توجه به 

مازاد تولید فولاد و ســرانه مصرف فولاد ، صادرات 
اهمیت ویژه ای بــرای واحدهای تولیدکننده فولاد 
دارد که برخی مســائل آن که بــه مبادی خروجی 
مربوط اســت از طریق همکاری و تعامل با گمرک 
کشــور حل می شود.مهندس رخصتی افزود : ذوب 
آهن اصفهان ســال گذشــته یک میلیون و صد و 
پنجاه هزار تن صادرات داشــته که این امر امسال 
نیز با جدیت دنبال می شود و البته تعامل با گمرک 
در دســتیابی به این هدف نقش مهمــی دارد . لذا 
در جلســات ودیدارها با مســئولین گمرک کشور ، 
مشــکلات موجود در صــادرات و راهکارهای آن 
بررسی می شود تا از طریق توسعه صادرات بتوانیم 
ارز آوری بیشــتری داشته باشیم و به اقتصاد کشور 
نیز کمک شود .مدیرعامل ذوب آهن اصفهان گفت 
: این شرکت تامین نیازهای داخل را در اولویت قرار 
داده اســت و تنها مازاد تولید صادر می شود که ارز 
حاصل از آن نیز صرف واردات مواد اولیه و تجهیزات 
می شود که در عمل برای حفظ تولید بسیار ضروری 
است.شــایان ذکر است ســاختمان جدید گمرک 
اخصاصی ذوب آهن اصفهان با مســاحت ۱۸۵ متر 
با حضور مســئولین گمرک کشور و استان اصفهان 
و مسئولین این شرکت افتتاح شد که مجهز به فیبر 
نوری بوده و در تســهیل ارتباطــات مربوط به این 
گمرک که در بین ۵۰ گمرک برتر کشــور قرار دارد 

، بسیار موثر است.

معاون شرکت برق اردبیل خبرداد:

تعمیرات و بهینه سازی شبکه برق 
شهرستان خلخال تا مسیر »هشتجین«

معاون بهره برداری و دیســپاچینگ شرکت برق اردبیل از 
تعمیرات و بهینه سازی شبکه برق شهرستان خلخال تا مسیر 
هشــتجین خبرداد.ناصر عبدالهیان ۴ تیر با اشــاره به اقدام 
فراگیر تعمیرات و بهینه سازی شبکه برق شهرستان خلخال 
تا مسیر هشــتجین اظهار کرد: در سالجاری این اقدامات با 
رویکرد افزایش پایداری و قابلیت اطمینان شــبکه، کاهش 
انرژی توزیع نشــده و افزایش رضایتمندی مشــترکان این 
شهرستان انجام شده است.معاون بهره برداری و دیسپاچینگ 
شــرکت با اشاره به اهداف اجرای این طرح گفت : در اجرای 
این اقدام ۱۶۰ نفر در قالب ۳۰ اکیپ عملیاتی و با بکارگیری 
۳۰ دســتگاه خودروی سبک و ۱۰ دستگاه خودروی سنگین 
فعالیت کردند که  این اقدام  به صورت خط گرم و در بعضی 
مناطق خط ســرد  اجرا شد.وی با اشاره به اقدامات و فعالیت 
های انجام شده در این اقدام اضافه کرد:  برکناری تیر چوبی، 
اصلاح کجی تیر و تعویض پایه های فرســوده بتونی،  نصب 
تیر بتونی و تعویض مقره های معیوب  )ســوزنی و بشــقابی 
( خط به طول ۴۵ کیلومتر از جمله این فعالیت ها به شــمار 
می آید.معاون بهره برداری و دیسپاچینگ شرکت توزیع برق 
اســتان عنوان کرد: اصلاح آرایش شــبکه، اصلاح سریع و 
گســترده نقاط ضعف شــبکه و اقدامات لازم جهت مقابله با 
پرنــده زدگی، رفع حریم و اصــلاح نقاط حادثه خیز از جمله 

اهداف این اقدام فراگیر می باشد .

برگزاری دوره آموزشی پدافند 
غیرعامل در شرکت ملی پخش 

فراورده های نفتی منطقه گلستان
با هدف ارتقاء ســطح دانش و نگرش کارکنان نســبت به 
مفاهیم، اصول، اهداف، شیوه ها و راهکارهای اجرایی پدافند 
غیرعامل دوره آموزشــی در شرکت ملی پخش فراورده های 
نفتی منطقه گلستان برگزار شد.در این دوره یک روزه شرکت 
کننــدگان با مفاهیم پدافنــد عامل و غیرعامــل، انواع آن، 
راهکارها، موانع و نحوه عمل در مواقع بحرانی آشــنا شدند. 
برپایه ایــن گزارش مدیر کل پدافند غیر عامل اســتانداری 
گلستان بعنوان مدرس دوره گفت: پدافند غیرعامل به معنای 
کاهش مشــکلات در زمان بحران بدون اســتفاده از ادوات 
جنگی است و از آنجایی که پیشگیری مقدم بر درمان است، 
این دوره ها می تواند تاثیر زیادی در پیشــگیری از صدمات 
احتمالی داشــته باشد. محمدی درتشــریح مهمترین اهداف 
موضوع اشــاره شــده افزود: تقلیل آســیب پذیری و کاهش 
خسارات و صدمات تأسیسات، تجهیزات و نیروی انسانی در 
برابر خطرات ، حفظ ســرمایه ها و توان شــرکت جهت ادامه 
فعالیت هــا و تداوم خدمات رســانی از مهم ترین این اهداف 
است.گفتنی است این دوره یکروزه با حضور معاونین، روسای 
واحدها و جمعی از کارکنان در سالن اجتماعات ستاد شرکت 

ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان  برگزار شد.

مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان:

استقرار میزخدمت شرکت ملی پخش 
فراورده های نفتی منطقه گلستان در 

شهرک صنعتی گنبدکاووس
رییس شرکت ملی پخش فراورده های نفتی ناحیه گنبدکاووس 
از استقرار میز خدمت جهت پاسخگویی به متقاضیان و مصرف 
کنندگان فراورده های نفتی خبر داد.هادی قرلسفلی ضمن اعلام 
این خبر افزود: به منظور افزایش میزان رضایتمندی، کمک به 
رفع موانع تولید، رعایت حقوق شهروندی و کاهش هزینه های 
مراجعین، رییس و کارشناسان شــرکت در ناحیه گنبدکاووس 
با حضور در شــهرک صنعتی این شهرســتان به ســوالات و 
درخواستهای  حوزه فراورده های نفتی مراجعین بصورت چهره به 
چهره پاسخگو بوده و راهنماییهای لازم را جهت رفع مشکلات 

احتمالی انجام دادند.

رئیس اتاق بازرگانی اردبیل خبرداد: 
آمادگی فعالان بخش خصوصی اردبیل 

برای همکاری با سرمایه گذاران استرالیایی
 رئیــس اتاق بازرگانــی اردبیل از آمادگــی فعالان بخش 
خصوصی اردبیل برای همکاری با سرمایه گذاران استرالیایی 
خبر داد.حســین پیرموذن در دیدار با سفیر استرالیا در ایران 
گفت: به عنوان نماینده بخش خصوصی استان اردبیل اعلام 
می کنم که آماده پذیرش ســرمایه گذار از کشــور استرالیا و 
هم چنین اعزام سرمایه گذار به این کشور هستیم.رئیس اتاق 
بازرگانی اردبیل افزود: بخش خصوصی در ایران توان بالایی 
دارد تا حدی که در همه این ســال ها برای عبور کشــور از 
بحران اقتصادی و تحریم ها تلاش کرده اســت و اکنون نیز 
آماده توســعه روابط اقتصادی با سایر کشورها هستیم.رئیس 
خانه صنعت و معدن اســتان اردبیــل تاکید کرد: اکثر صنایع 
در اســتان اردبیل فعال هســتند و با توجه به پتانسیل های 
موجود در بخش های متنوعی مثل صنعت، معدن، کشاورزی 
و گردشــگری می توان همکاری کرد.وی ادامه داد: در حوزه 
کشــاورزی و صنایع تبدیلی پتانسیل بزرگی مثل تولید یک 
میلیون تن ســیب زمینی در سال و کشت و صنعت های مغان 
و پارس را در استان داریم و آماده همکاری با سرمایه گذاران 
استرالیایی در این بخش ها هستیم.رئیس اتاق بازرگانی اردبیل 
گفت: از حضور سفیر استرالیا در استان تشکر می کنم به ویژه 
که در این شــرایط تحریم ها به دنبال توسعه روابط اقتصادی 
هســتند و معتقدم که باید گام های عملی برداشــته شود تا 
تاثیری در توسعه روابط اقتصادی داشته باشد.در ادامه لیندال 
ساکس سفیر اســترالیا نیز در این دیدار اضافه کرد: هدف ما 
از ســفر به استان اردبیل مشاهده فرصت های موجود در این 
اســتان و انتقال آن ها به فعالان اقتصادی استرالیا است تا از 
این فرصت ها برای توســعه همکاری های دو جانبه استفاده 
شود.وی یادآور شد: سفارت ایران در استرالیا نیز می تواند در 
کشــور ما این کار را انجام دهد و با رایزنی مســتقیم فعالان 

اقتصادی را برای حضور در ایران تشویق کند.

رئیس کل گمرک ایران در آیین افتتاح ساختمان جدیدگمرک اختصاصی ذوب آهن  عنوان کرد:

استفاده از تمام ظرفیت های قانونی برای همکاری با ذوب آهن 

خرمی ضمن اشاره به ذخیره ۴۱۱ میلیون متر مکعبی آب سد سفیدرود گفت: شالیکاران 
گیلانــی باید رعایت تقویم زراعی و جلوگیــری از هدررفت آب را در اولویت قرار دهند.

وحید خرمی در جلسه شــورای اداری که در استانداری گیلان برگزار شد، اظهار داشت: 
از مجموع ۲۳۸ هزار هکتار از اراضی شــالیکاری گیــلان معادل ۱۷۲ هزار هکتار تحت 
پوشــش آبیاری ســد ســفیدرود قرار دارند و ۶۶ هزار هکتار خارج از محدوده هســتند.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای گیلان ابراز داشت: سه میلیارد و ۳۰۰ میلیون متر مکعب 
میزان مصرف آب در اســتان اســت و طبق برآوردهای به عمل آمده حدود ۹۲ درصد از 
منابع آب اســتان صرف امورات کشاورزی می شــود. تخرمی تقسیم شبکه آب در استان 
گیلان را توســط شرکت آب منطقه ای گیلان مورد اشاره قرار داد و اذعان کرد: در سال 
۱۴۰۰ بارشــهای کمی در بالادست سد سفیدرود داشــتیم و جهاد کشاورزی گیلان هم 
میزان مصرف آب زراعی استان را حدود یک میلیارد و ۴۰۰ میلیون مترمکعب است اعلام 
کرده است.وی با بیان اینکه آبیاری ۳۲ هزار و ۵۰۰ هکتار از راضی گیلان بسیار سخت 
پیش می رود، اظهار داشــت: فرمانداران و کلیه دستگاه ها برای مدیریت آب مصرفی در 
شهرســتانها تلاش و همکاری خوبی با شرکت آب منطقه ای داشتند و انتظار داریم این 
همکاری تا پایان فصل زراعی برنج ادامه پیدا کند.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای گیلان 
رعایت تقویم زراعی و جلوگیری از هدررفت آب را توســط شالیکاران استان مهم دانست 
و عنوان کرد: با همت شرکت آب منطقه ای ۸۵۰ کیلومتر از انهار استان گیلان لایروبی 

شد و تا به امروز هیچکدام از چاه ها و پمپاژها از مدار خارج نشده اند.

معاون مهندســی و توسعه شرکت آب و فاضلاب کشور از طرح 
جهاد آبرسانی به روستاهای استان گیلان در راستای محرومیت 
زدایی بازدید کرد.به نقل از دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی 
شــرکت آب و فاضلاب استان گیلان، مازیار علی پور مدیرعامل 
این شــرکت در بازدید مهندس آقازاده معاون مهندسی و توسعه 
آبفای کشــور از پروژه های محرومیت زدایی شهرســتان املش 
اظهار داشــت: ۱۹ روستای شهرســتان املش با بیش از ۲ هزار 
خانوار و ۶ هزار نفر جمعیت از سایت آبرسانی حسین آباد خرشتم 
بهره مند خواهند شــد.وی همچنین در ادامه بازدید از ســایت 
شــهید خوش سیرت آستانه اشــرفیه افزود: با اجرای خط انتقال 
مربوط به این ســایت ، بیش از ۳۳ هــزار خانوار و ۹۳ هزار نفر 
جمعیت از ۱۴۶ روســتای شهرســتان های لنگرود، لاهیجان و 
آســتانه اشرفیه از این طرح آبرسانی بهره مند خواهند شد.گفتنی 
است طرح آبرسانی به ۷۱۱ روســتای استان گیلان در راستای 
محرومیت زدایی با اعتباری بالغ بر ۱۸۰۰ میلیارد تومان طی ۳۰ 
ماه با مشارکت قرارگاه خاتم الانبیا و بسیج سازندگی اجرا خواهد 
شد.این گزارش حاکی اســت؛ مهندس آقازاده در حاشیه بازدید 
از طرحهای جهاد آبرســانی گیلان از پروژه های فاضلاب شهر 
رشــت نیز بازدید کرد.در بازدید آقازاده معاون مهندسی و توسعه 
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشــور ، علیرضا غیاثی معاون 
بهره برداری و توســعه فاضلاب آبفای گیلان با اشاره به اجرای 
شــبکه فاضلاب زون غربی رشت اظهار داشت: جهت تکمیل و 

بهره برداری از شــبکه فاضلاب منطقه نخودچر ، دو قرارداد به 
طول ۸ هزار متر با مبالغ اولیه ۲۴۶ هزار میلیون ریال در دســت 
اجراست.وی با اشاره به پیشرفت ۶۰ درصدی این پروژه تصریح 
کرد: با تکمیل آن ۶ هزار نفر از ساکنین منطقه فوق از فاضلاب 
بهداشــتی بهره مند خواهند شــد.غیاثی در ادامه با تشریح روند 
اجرای پروژه شبکه فاضلاب منطقه میرابوالقاسمی رشت افزود: 
جهت تکمیل و بهره برداری از زون k ، قراردادی به طول ۱۴۰۰ 
متر با مبالغ اولیه ۴۵ هزار میلیون ریال در دست اجراست که ۸۰ 
درصد پیشــرفت فیزیکی داشته اســت و با تکمیل این پروژه و 
احتساب شبکه های اجرا شده حدود ۱۰ هزار نفر از ساکنین این 

منطقه از فاضلاب بهداشتی بهره مند خواهند شد.

راســتگرد تقاطع غیرهمسطح شهید صیدی اراک روز سه شنبه در 
آیینی با حضور مسئولان استانی و شهرستانی بهره برداری و زیر بار 
ترافیک قرار گرفت.شهردار اراک در آیین بهره برداری از این طرح 
گفت: مهلت اجرای این طرح پنج ماه در نظر گرفته شــده بود و در 
زمان تعیین شــده اتمام و مورد بهره برداری قرار گرفت. »علیرضا 
کریمی« با بیان اینکه با اتمام بخش راستگرد تقاطع غیرهمسطح 
شهید صیدی این طرح به طور کامل توسط قرارگاه سازندگی خاتم 
الانبیا تکمیل شــد، افزود: همه ظرفیت هــا برای اجرای به هنگام 
پروژه های عمرانی در شهرداری اراک به کار گرفته شده و از هیچ 
کوششــی دریغ نمی شود.وی بیان کرد: پارسال ۱۴۳ پروژه شهری 
در اراک تعریف شــده بود که از این تعداد تنها یک پروژه به اتمام 
رســید و بلاتکلیف ماندن طرح ها موجب نارضایتی عمومی شــده 
بود، بنابراین طرح هایی که امکان ندارند، نباید اعلام و کلنگ زنی 
شود.شهردار اراک ادامه داد: بیشترین پروژه هایی که در شهر اراک 
تعریف و انجام نشــده مربوط به دوره پنجم شورای اسلامی است 
اما در دوره جدید شــورا و شهرداری فعالیت ها در مسیر خدمت به 
مردم با جدیت پیش می رود.کریمی عنوان کرد: مسیر خدمتگزاری 
هیچ وقت بسته نیست و انسداد و بن بست مربوط به منفعت طلبان 
و فرصت طلبان اســت.وی گفت: پروژه تقاطع غیرهمســطح امام 
حسین )ع( اراک نیز در دستور کار جدی قرار دارد و سر موقع مقرر 
به اتمام و در اختیار شــهروندان قرار می گیرد.شهردار اراک افزود: 
در مجموع برای تکمیل و راه اندازی تقاطع غیرهمســطح شــهید 

صیدی اراک ۲۰۰ میلیارد ریال هزینه شــده اســت.کریمی عنوان 
کرد: طول مســیر این طرح ۳۰۰ متر و عرض مسیر ۱۰ متر است 
و در اجرای این طرح ۷۰۰ تن آســفالت، ۱۱ پایه روشنایی، ۸۰ تن 
آرماتور بندی تابلیه پل، ۲۹۰ عدد پایه هندریل و ۵۶۵ متر هندریل، 
اســتفاده شده است.وی گفت: طول عرشه فولادی این طرح ۱۱۱ 
متر، اســکافلدبندی آن هشت هزار و ۱۰۰ متر مکعب، قالب بندی 
شاد و لاین عرشه سه هزار و ۲۰۰ کیلوگرم، قالب بندی بتن عرشه 
۹۰۰ متر مربع، بتن عرشــه ۵۲۰ متر مکعب و درز انبساط ۲۵ متر 
طول است.رئیس شورای اسلامی کلانشهر اراک هم در این آیین 
گفت: راستگرد شــهید صیدی اراک یکی از خطوط اصلی و مهم 

است که از امروز زیر بار ترافیک قرار می گیرد.

مهرداد ضمیری، شهرســتان شهریار: رئیس شــورای اسلامی شهر اندیشه از برگزاری دوره 
های ورزشــی رایگان در تابستان امســال در این شهر خبر داد.الهام افراشته اظهار داشت: در 
راستای ترویج ورزش، حمایت از اقشــار گوناگون جامعه و همچنین پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی، شورای اسلامی شهراندیشه مصوبه ای را با هدف ارتقای نشاط اجتماعی و سلامت 
عمومی شهروندان تصویب نمود که بر آن اساس دوره های ورزشی در ۱۳ رشته جهت استفاده 
نونهالان و نوجوانان از ســن ۷ الی ۱۶ سال هم برای آقایان و هم بانوان در سه ماه تابستان 
به صورت رایگان برگزار خواهد شــد.رئیس شــورای اسلامی شهر اندیشــه افزود: با شرایط 
اقتصادی حاکم بر جامعه، بســیاری از خانواده ها با توجه به هزینه های بالا و اولویت هایشان، 
از ورزش غافل شــده اند؛ با این مصوبه و همت شــهرداری اندیشه برای اولین بار شهروندان 
می توانند به صورت رایگان از این دوره های آموزشــی در مقاطع ســنی مذکور استفاده کنند.

وی اضافه کرد: این دوره ها شــامل ورزش هایی نظیر فوتســال، والیبال، بسکتبال،  کاراته، 
کشــتی، تکواندو، ژیمناستیک و کیک بوکسینگ هستند.این مســوول در ادامه افزود: اخیراً 
متوجه کاهش اســتقبال خانواده ها از ثبت نام در کلاس های ورزشی شدیم لذا بر آن شدیم تا 
با تصویب این مصوبه حداقل کودکان، نوجوانان و جوانان را در فصل تابســتان به امر ورزش 
مشــغول کنیم. وی در ادامه اظهار داشت: این آموزش های مدنظر شورا و شهرداری اندیشه 
می تواند راه را برای حضور نونهالان و نوجوانان جهت شکوفایی استعدادهایشان هموارتر کند 
و امیدواریم با استعدادیابی به موقع بتوانیم از میان این نونهالان و نوجوانان علاقه مند و توانمند 

امروز، ورزشکاران و مدال آوران موفق برای شهر اندیشه تربیت کنیم.

سرپرســت شــهرداری کرج با بیان اینکه این دوره از مدیریت شهری اهتمام ویژه ای 
بر تکمیل پروژه های نیمه تمام دارد، توضیح داد: با تزریق اعتبار مناســب، بخشــی از 
مشــکلات این پروژه از تامین مطالبــات پیمانکار تا خرید تجهیــزات باقی مانده رفع 
می شود و چند قدم به بهره برداری از آن نزدیک می شویم.به گزارش پایگاه خبری کرج 
امروز، منوچهر غفاری در جلسه بررسی آخرین وضعیت پروژه بزرگراه شمالی اظهار کرد: 
پیشرفت فیزیکی ۷۵ درصدی این پروژه نشان از عزم جدی برای تکمیل و بهره برداری 

از پروژه ای است که ابعاد ملی دارد.
وی با بیان اینکه این دوره از مدیریت شــهری اهتمــام ویژه ای بر تکمیل پروژه های 
نیمه تمام دارد، توضیح داد: با تزریق اعتبار مناســب، بخشــی از مشکلات این پروژه از 
تامین مطالبات پیمانکار تا خرید تجهیزات باقی مانده رفع می شــود و چند قدم به بهره 
برداری ازآن نزدیک می شــویم.به گفته غفاری، رفع مشکلات ترافیکی، کاهش آلودگی 
هوا و صرفه جویی در مصرف سوخت بخشی از نتایج بهره برداری از این بزرگراه است.

وی ضمن قدردانی از اقداماتی که در گذشــته جهت تکمیل این بزرگراه صورت گرفته، 
گفت: در ســفر اخیر ریاست جمهوری و اعضای هیئت دولت به استان البرز بر سهم ۵۰ 
درصدی وزارت راه برای تکمیل این پروژه تاکید شده است.سرپرست شهرداری کرج با 
تاکید بر ضرورت برگزاری جلسات مستمر برای بررسی وضعیت به روز این پروژه افزود: 
بدون شک با تعامل و همکاری، موانع از میان برداشته می شود و در آینده نزدیک شاهد 

بهره برداری از این پروژه خواهیم بود.

 ذخیره ۴۱۱ میلیون متر مکعبی 
آب سد سفیدرود 

بازدید معاون مهندسی و توسعه آبفای 
كشور از پروژه های محرومیت زدایی گیلان

 راستگرد تقاطع غیرهمسطح 
شهید صیدی اراک زیربار ترافیک رفت

برگزاری دوره های ورزشی رایگان 
در شهراندیشه در تابستان امسال

 پیشرفت فیزیکی بزرگراه شمالی 
به ۷۵ درصد رسیده است

غفاری طی بازدیدی مطرح کرد؛ رئیس شورای اسلامی شهر اندیشه خبر داد:مدیرعامل شرکت آب منطقه ای گیلان؛


